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             Psalm  37: 5.   "Încredinţează-ţi soarta în mîna Domnului, îcrede-te în El, şi El va lucra" 
 
 
              Aici este unde slăbiciunea aşa zisei Creştinătăţi scapă să primească vindecarea (promisiunea lor) astăzi. Ei 
privesc la bucată în oc să privească la ce a spus Dumnezeu. Vă puteţi voi imagina un fermier plantîndu-şi sămînţa şi 
mergînd afară în fiecare zi să sape şi să vadă dacă a început să crească sau nu? El nu va avea niciodată o recoltă. El o 
încredinţează pămîntului, sub aceasta că Dumnezeu a promis, şi aceasta o stabileşte. 
             Aceasta este calea pe care noi primim fiecare Cuvînt al lui Dumnezeu, pentru că este o sămînţă şi noi o 
primim în inima noastră (Rom.10:10) şi o  încredinţăm Domnului şi uităm de ea. Dumnezeu face restul pentru că El a 
promis că El o va face. Cuvîntul lui Dumnezeu. Şi fiecare cuvînt va produce chiar exact ceea ce este el, pentru că 
Cuvîntul este o sămînţă.     
       *   Tu poţi să iei un om care arată ca un Creştin, se poartă ca un Creştin, dar dacă omul nu a primit Cuvîntul lui 
Dumnezeu în el, dacă acolo nu este un germene de viaţă înăuntru care să germineze aceea, el niciodată nu se va ridica la 
înviere. Aceea este corect. Pentru că el nu se poate ridica (învia); acolo nu este nimic înlăuntru ca să-l ridice (învie) din 
nou: o sămînţă.( Luca 8:11).  
            Acum, cînd tu îngropi o sămînţă, voi fermierilor, voi luaţi şi mergeţi afară şi plantaţi sămînţa voastră, voi nu 
mergeţi afară în fiecare dimineaţă şi îl scormoniţi şi spuneţi, " Hai să vedem acum, a crescut? Nu. " Pune-l înapoi jos. Mai 
tîrziu în ziua următoare, tu zici," Eu vreau să văd dacă se face totul în regulă (aşa cum trebuie)."  si îl scormoniţi din nou; 
în felul acesta nu va creşte niciodată. Ei bine, lucrul pe care tu trebuie să-l faci cu sămînţa, este , tu încredinţeaz-o 
pămîntului, acoper-o aceea este tot ce tu poţi face despre aceasta. Dumnezeu este acela care face tot  restul. 
           Ei bine, acelaş lucru este şi cu Cuvîntul lui Dumnezeu. Dacă tu vei lua fiecare promisiune Divină pe care 
Dumnezeu a făcut-o în Biblia Lui, s-o pui în inima ta, udînd-o în fiecare zi cu laude lui Dumnezeu, (Psalm 34:1), aceea se 
va întîmlpa, va creşte, dacă nu vei înceta să te joci cu ea, dacă tu doar o vei lăsa în pace. Nu  spune, "Hai să văd, pot 
să-mi mişc degetul ceva mai bine azi, mă simt eu ceva mai bine, Este durerea mea cap cu ceva mai înspre bine ?" Oh,  
nu,  niciodată  nu  va  fi  aceea, doar  încredinţeaz-o  Domnului,  şi  du-te  mai  departe,  şi  las-o  în  pace.  
Aceea  este  Sămînţa  lui  Dumnezeu. Ea va creşte  ( Marcu 4: 26-28). 
           Dar noi nu ştim întotdeauna, voi ştiţi. Dumnezeu lucrează în feluri misterioase ca să producă 
minunile Lui. Dacă noi încredinţăm orice lucru lui Dumnezeu şi îl credem, ca şi copiii noştri sau chiar 
şi mai mult, hai să credem că Dumnezeu va răspunde la rugăciune. Doar încredinţeaz-o Domnului. 
Aceea este tot ce trebuie  tu să faci. Şi nu-ţi mai pune mîinile pe ea mai mult. Lasă pe Dumnezeu s-o 
aibe. Dacă tu vei face ceva în legătură cu ea, atunci Dumnezeu va sta deoparte şi te va  lăsa pe tine să 
mergi mai departe pînă cînd tu o vei termina. Dar cînd tu o încredinţezi Domnului, şi Îl laşi pe El s-o 
aibe, Atunci El o va face. Tu doar crede-L pe El. Doar stai în spate, nu fă nimic, dar crede. Aceea este 
unde harul este atribuit celor neprihăniţi, dacă tu crezi că Dumnezeu va face.( Rom. 4: 5). 
           * Ascultaţi la mine. Eu sînt pe cale de a spune ceva mare. De fiecare dată cînd tu te uiţi la simtomele tale, tu îţi 
tîrguieşti vindecarea ta. Nu o mai scormoni din nou. Este încredinţată Lui, care a promis că o vindecă, Lui care vindecă 
restul din ei (Num.21:4-9) 
          Cînd tu treci prin linia de rugăciune şi mîinile sînt puse peste tine, Biblia spune, "Rugăciunea credinţei va 
mîntui pe cel bolnav" (Iacov 5: 15). Nu spune, " Ei bine, să vedem dacă mă voi simţi mai bine, inima mea ceva mai bine, 
mîinile mele..."Nu fă aceasta. Tu o tîrguieşti  (negociezi).  Încredinţeaz-o pămîntului pentru că este o sămînţă.  
          * Atunci este ca pămîntul să facă restul. Şi de fiecare dată cînd te uiţi la simtomele tale, mărturiseşti despre ele, 
te plîngi despre ele, Dumnezeu nu te poate vindeca niciodată. Tu încredinţeaz-o lui Dumnezeu şi crede Cuvîntul Lui  
(1Petru.5: 7)     
          Sigur este un miracol. Indiferent dacă încolţeşte, orişice ar face, ţie nu-ţi pasă. Dumnezeu apromis-o, şi potenţial 
tu ai vindecarea ta cînd tu o accepţi. Este în formă de sămînţă ( Isaia 53; 4-5). 
           Sau dacă eu v-aş cere vouă un stejar (copac), iar voi mi-aţi da mie o ghindă, potenţial eu am un pom de stejar. 
Şi dacă eu vă cer un ştiulete de porumb şi voi îmi  daţi o boabă de porumb, potenţial eu am un ştiulete de porumb. Atunci 
eu îl încredinţez pămîntului, şi îl ud, şi ţin orice buruiană deoparte de el, care ar putea să tragă puterea din pămînt în jurul 



lui, ţin buruienile deoparte, atunci el va creşte automat-- pentru că este încredinţat şi este o sămînţă germinată. Acum dacă 
o sămînţă nu este germinată, ea nu va (creşte). Dar dacă sămînţa are germenele de viaţă în ea, nimic nu o poate opri de la 
creştere. 
                *  Ce face o sămînţă?. Priviţi la pomul acela micuţ de măr de afară de acolo. Voi oamenilor creşteţi o 
grămadă de meri. Priviţi la un pom de măr cînd este nu mai  mult decît ceea ce noi numim în est, un lăstar, un copac 
micuţ cam -aşa-. Ştiţi voi că fiecare măr, care va fi vreodată în acel copac este în el chiar atunci? Dacă nu  este, de unde 
vin ele ? Şi un măr (copac) care vă produce vouă sute de tufe de mere, de unde vin ele? 
          Cînd voi puneţi acea plantă mică afară, cam -aşa-, tocmai ieşită dintr-o sămînţă de măr, şi o puneţi afară acolo, 
şi fiecare măr care va fi vreodată pe aceea, este  cuprins în ea atunci, potenţial sute de tufe de mere pe care le vei culege 
din el, si el nu este înalt de un centimetru. Amin. Acolo sînteţi voi. De unde vine ea?. ea este în măr atunci. 
                *  Acum, Cuvîntul este Sămînţa. Acum, ce mai mulţi dintre voi fraţi de aici sînteţi fermieri, presupun. Şi 
voi puneţi o sămînţă în pămînt, şi dimineaţa următoare, voi mergeţi afară şi săpaţi, şi spuneţi,"Sămînţa mea nu a crescut 
încă", o puneţi înapoi, şi o acoperiţi. Dimineaţa următoare, "Să văd dacă a crescut din nou," Ea nu va  creşte în felul 
acesta. Nu, nu. De fiecare dată cînd tu o sapi sus, tu o întîrzii. Nu este aceasta aşa?      
         Ce faceţi voi? Voi ştiţi că pămîntul a fost făcut să crească porumbul, sau sămînţa. Şi voi plantaţi sămînţa, 
încredinţînd-o pămîntului, şi uitaţi de ea. Dumnezeu va face restul. Ei bine, acesta este felul cum să faci cu Cuvîntul lui 
Dumnezeu. Tu doar Îl plantezi. Nu-L săpa (scobi) sus. Doar păstreaz-o crezînd. Încredinţeaz-o lui  Dumnezeu. El o va 
face să crească. Aceea este corect. Vedeţi? 
          Orice promisiune pe care o face Dumnezeu, doar planteaz-o în inima ta şi spune, -"Este a mea. Dumnezeu mi-a 
dat-o mie".Vedeţi? Acum, tu poate că nu vezi vreun rezultat chiar acum.Tu niciodată nu vei vedea vreo recoltă de porumb 
imediat ce tu ai plantat sămînţa, dar potenţial, este acolo. Atîta timp cît tu o laşi în pace, şi tu doar  o uzi, ea va creşte. Nu 
te îngrijora pentru ea. Dacă este o sămînţă germinizată....Şi fiecare Cuvînt al lui Dumnezeu, este germinizat de Dumnezeu 
Însuşi. Dumnezeu  este Cuvîntul, Deci el va creşte.Tu ştii că el va creşte. 
          Acolo sînteţi voi. Noi trebuie să luăm Cuvîntul Lui, să-L acceptăm, să-L credem, să-L încredinţăm, şi El va 
creşte. Aceea este adevărat. Nu vă apucaţi să-L săpaţi.  Îl veţi ruina. Veţi  ruina  recolta  voastră  de fiecare dată cînd 
veţi  face aceea.  Deci doar încredinţeaz-o  lui  Dumnezeu şi crede-o. 
                   *  Noi încercăm să-l facem pe Dumnezeu ca un băiat de serviciu (ordonanţă-servitor), "Doamne fă Tu 
asta pentru mine! Şi fă Tu asta pentru mine! şi du-Te şi fă aceea," doar spunîndu-I ce să facă El. 
         Isus a zis, " Cînd voi vă rugaţi, rugaţi-vă în felul acesta, -Tatăl nostru Care Esti în Ceruri , 
sfinţească-Se Numele Tău. Vie Împărăţia Ta, facă-se voia Ta"( Mat.6: 9-10). Pe cine găsim noi făcînd 
aceasta? Noi întotdeauna dorim ca Dumnezeu să facă servicii grabnice pentru noi, sau să facă ceva 
pentru noi. Dar cînd dorinţa noastră este să  spunem " Facă-se voia Ta",atunci noi ne încredinţăm pe 
noi înşine Lui, încredinţăm căile noastre Lui. Tot ceea ce noi sîntem, încredinţăm Lui. Aceea este cînd 
Dumnezeu se va mişca, cînd dorinţa ta este să Îl laşi pe El să lucreze în tine(asupra ta), nu tu să lucrezi 
asupra Lui. 
                 Fratele Branham se roagă : 
         Acum, ca serv al Tău, eu îi trimit pe ei la Tine, şi încredinţez sufletele lor, şi trupurile lor, şi duhurile (spiritele) 
lor, Ţie. Ţine-i în binecuvîntata Ta păstrare, Doamne. Ia tot răul afară din ei. Ia păcatul; ia obiceiurile; şi fie ca ele să nu-i 
mai deranjeze din această seară înainte. Fie ca ei să poată pleca de aici, oameni liberi, cu Dumnezeu în inimile lor în 
camera de control. Şi cînd duşmanul îi va ispiti, lasă-i să-şi amintească că Dumnezeu este în camera de comandă, şi El 
este Acela Care întoarce inima lor de la duşman.      Şi noi vom întemeia Împărăţia Ta, Doamne: "Şi vie Împărăţia Ta, 
voia Ta să se facă pe pămînt, ca şi în ceruri. Şi nu ne duce pe noi în ispită, Doamne, dar izbăveşte-ne de cel rău. A Ta este 
Împărăţia, şi puterea, şi slava (gloria), în veci". (Matei 6: 9-13). 
                   *   Tată, eu încredinţez toate acestea Ţie. Cel mai măreţ lucru pe care eu l-am cunoscut vreodată în 
viaţa mea, este să-Ţi încredinţez ceva Ţie. Acum, eu o încredinţez aceasta Ţie, Doamne, ca Tu să aduci oamenii Tăi  
laolaltă, şi să iei duşmanul din mişlocul oamenilor. Şi fie ca puterea lui Dumnezeu să aibe dreptul la calea în fiecare 
inimă, eu o cer în Numele lui Cristos. 
                   *   Ajută-ne, Doamne. Eu mă rog pentru fiecare persoană, Doamne, Eu mă rog o rugăciune de 
credinţă pentru toţi. Acum, pentru acei care sînt cu inimă la Cuvîntul lui Dumnezeu, prin credinţă eu plantez această 
sămînţă. Eu pretind aceasta în Numele lui Isus Christos şi credinţă în Dumnezeu, că, Doamne Dumnezeule, Eu îi 
încredinţez pe ei Ţie acum. Udă sămînţa (Isaia 44: 3); trimite Duhul peste ea, Doamne, acel Cuvînt germinizat acolo, 
aceea că Tu eşti acelaş mare Dumnezeu care vindeci, acelaş măreţ Dumnezeu care salvezi, acelaş măreţ Dumnezeu al 
învierii. Tu eşti Dumnezeu. Fie ca ei să producă un trup, o mireasă pentru Domnul nostru Isus, un pîntece sanctificat a  
unei inimi care să primească Cuvîntul. Acordă aceasta, Doamne. Eu îi trimit la Tine ca să îi iei de aici, dacă este posibil, 
pe fiecare să fie Mireasa Ta. În Numele lui Isus Christos. Amin.  
    
      Extrase din :  "Viaţa Este Vindecătorul"-par.038-039 / " Arată-ne pe Tatăl şi ne va fi deajuns"-(1960)-par.044 / " Tu, Fiul lui  
                              David Ai milă de mine"-par.016 /      " Arată-ne pe Tatăl"-(1962)-par.051 / " O Judecată la tribunal"- 
par.038 /  
                              "Domnule, Noi am vrea sa-L vedem pe Isus"-par.054 / " Lumea din nou se destramă"-par77 -(vol. 17 
Nr. 4) / 



                              "Unitatea Unui Singur  Dumnezeu, Într-o Singură Biserică"-par.153(vol 16 Nr 8) / "Credinţa cuprinde 
Seriozitate"- 
                                par.077 /     "Cuvîntul  Vorbit Este Sămînţa Originală"-pag.129-par.206/.. 
                                                                                                                                                        
                                                 
 


